
Protokoll Älgårsmöte, Långserums ÄSO 2020-09-20, Fredriksdals 
skjutbana. 

Närvarande: Henrik Rommedahl (Långserum/Brunseryd), Johannes Eckerström (Långserum), 
Alf Johansson (Tohult), Anders Rosenqvist (Långserum), Andreas Lindsten (Virestorp), 
Lennart Fyhrlund (Virestorp), Tony Allansson (Tohult), Per Carlén (Kohult), Björn Ljungqvist 
(Kohult), Gustav Jonsson (Kohult), Petra Sonneveld-De Jong (Kroggården) , Ivar Sonneveld-De 
Jong (Kroggården), Staffan Palm (Bösteryd), Claes Nord (Bösteryd), Patrik Johansson 
(Stoarp), Kjell Pettersson (Stoarp), Christer Holmberg (Stoarp), Andreas Rehn (Boda), Sven 
Mallander (Gettersryd), Malkolm Mallander (Gettersryd)Lennart Fransson (Tomtabacken), 
David Lindqvist (Borgström), Claes-Göran Carlsson (Kohult), Evert Jonasson (Tomtabacken) 

1. Val av ordförande och sekreterare för mötet samt val av två personer att jämte ordföranden justera 

protokollet. 

Till ordförande för mötet valdes Johannes Eckerström och till sekreterare Henrik Rommedahl. Till 

justeringsmän Evert Jonasson och David Lindqvist 

2. Justering av röstlängd. 

Godkändes av mötet. 

3. Fråga om kallelse skett på rätt sätt 

Mötet godkände punkt 3 utan anmärkning. 

4. Fastställande av dagordning. 

Dagordning fastställdes. 

5. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse. 

Alf Johansson, Ordf i Äsot redogjorde för verksamheten. Läget med Covid 19 har begränsat 

verksamheten. Fokus på revidering av älgskötselplan. 

6. Beslut om resultaträkning och fastställande av balansräkning. 

7. Kjell Stork redogjorde för resultat och balansräkning under året. 36929 kr finns på kontot efter ett 

negativt resultat på 4792 kr. Förlusten är dock något lägre i realiteten beroende på att några poster 

inte inbetalts. Mötet fastställer resultat och balansräkningen. 

8.  Revisorernas berättelse. 

9. Kjell Stork läste upp revisorernas revisionsberättelse där de rekommenderade mötet att bevilja 

ansvarsfrihet för styrelsen för år 2019/20. Se vidare revisionsberättelse. 

 



10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Mötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsår 19/20.   

 

11. Val av ledamöter och suppleanter i styrelsen. 

Mandatperioden för Alf Johansson, Fredrik Hultberg, Elam Lindberg och Claes-Göran Carlsson går ut i 

år. Alf omväljs tom mötet i april 2021. Elam Lindberg och Claes-Göran Carlsson väljs om för två nya år. 

Fredrik Hultberg avgår som ordinarie ledamot i styrelsen och ersätts av Andreas Frisk som väljs in för 

två år. Suppleanter omväljs på ett år Tony Allansson, Lennart Fyhrlund och Fredrik Hultberg (byter 

med Andreas Frisk), Valberedningen har gjort ett gediget arbete och mötet fastställer därmed 

valberedningens förslag.  

I styrelsen 2020/21 Ingår: Alf Johansson, Johannes Eckerström, Kjell Stork, Andreas Lindsten, Elam 

Lindberg, Andreas Frisk, Henrik Rommedahl, Claes-Göran Carlsson samt suppleanter Fredrik Hultberg, 

Lennart Fyhrlund och Tony Allansson. 

12. Val av ordförande. 

Till ordförande för Långserums älgskötselområde väljs Alf Johansson (Omval). Alf meddelar dock att 

han inte ämnar ställa upp för omval vid nästa årsmöte.  

13. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter. 

Omval av Björn Ljungqvist som ordinarie revisor. Patrik Johansson ersätter Bertil Magnusson. Vincent 

Rommedahl och Roger Möller fortsätter som suppleanter. 

14. Val av valberedning, fem representanter. 

Valberedningen består av följande personer: Anders Rosenqvist, Christian Olofson, Samuel Fransson, 

Malkolm Mallander och Tobias Nordquist. Samtliga väljs om och årsmötet väljer även Anders 

Rosenqvist till ordförande. 

15. Anmälan om förändringar av älgskötselområdets omfattning. 

Två fastigheter tillkommer till Lammaskogs jaktlag. Lammaskog 1:5 (76 hektar) samt Knavramålen 1:2 

(26 hektar). 

16. Fråga om anslutning av nya fastigheter. 

Se ovan. Punkt 15. 

17. Fråga om älgskötselplan. 



Alf redogjorde för planen som ligger fast inför kommande år. Avskjutningen 18/19 var 49 älgar mot 

planen på 62 älgar. Spillningsinventering visar på en nedåtgående trend (6,9 älgar per tusen hektar i 

vinterstam) och trots att planen ligger fast kommer en mindre justering ske av tilldelning. Varje jaktlag 

tar på sitt ansvar att ta del av materialet som läggs på hemsidan efter tilldelningsmötet. 

 

18. Rekommendation om det antal älgar (vuxna och kalvar) som skall fällas och fördelning av dessa 

mellan de i Äso:t ingående jaktlagen samt fastställande av reservkvot. 

Fastställs på tilldelningsmötet.  

Regler för älgjakten utöver de i regelverket §9 angivna. 

Ingen förändring jämfört med föregående år.  

19. Praktiskt älgvårdsarbete, Älginventeringar, skadeförebyggande åtgärder. 

Diskussion om att bjuda in representant för att diskutera hur beräkningar på RASE görs samt info och 

praktisk älgbetesinventering (ÄBIN) 

20. Beslut om avgifter för täckande av kostnader för administration och åtgärder enligt punkten 18. 

Styrelsen föreslår att arealavgiften är oförändrad 30 öre per hektar. Mötet fastställer detta. Sista 

inbetalningsdatum är 30 juni. 

21. Ev. motioner och skrivelser. 

Inga inkomna 

22. Övriga frågor. 

Per Carlén väckte frågan om kalvars slaktvikt som mått på älgstammens välmående. Motivering att 

kunna hålla en högre avskjutning eftersom slaktvikten ligger lägre än 75 kg i ÄFO 4. Inget konkret hur 

vi tar diskussionen vidare men noteras för framtida möten/diskussioner. 

 

23.  Mötets avslutande. 

Vid protokollet   Ordf 

 

Henrik Rommedahl  Johannes Eckerström 



 

Justeras 

 

 

David Lindqvist   Evert Jonasson 


